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PROTOKÓŁ NR 101 / 2004 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia  22  lipca   2004  roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu . 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie 12.00 zakończono o 

godzinie 15.00 
 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Józef Sulikowski                 -   Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc                     -  Członek Zarządu Powiatu 
3. Andrzej Wieczorek              - Członek Zarządu Powiatu 
4. Tadeusz Synoracki              -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 

6. Danuta Królczyk                    - Skarbnik powiatu 
8. Irena Woźniak                       - Kierownik Powiatowego Centrum  
                                                     Pomocy Rodzinie w Wągrowcu          
8. Dariusz Przesławski              - Kierownik Wydziału Budownictwa 
9. Małgorzata Klessa                 - p.o Kierownika Wydziału Ochrony  
                                                     Środowiska   
10.Anna Bosacka                    -  Zastępca Kierownika Wydziału  
                                                    Geodezji    
11. Łukasz Lemański               - Informatyk  
12. Andrzej Ratajczak              - Kierownik Wydziału Komunikacji 
13. Antoni Kasica                     - Prezes Zarządu Towarzystwa  
                                                    Wspierania Rodziny i Dziecka „ Alia”                                                    
14.Radosław Kubisz                 -Rzecznik Prasowy               
15.Mariola Substyk                  - protokolantka 

 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i 
przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 14 lipca 2004 roku. 
3. Informacja Starosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Rozpatrzenie pisma  Wielkopolskiego Stowarzyszenia na Rzecz 

Chorych Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Rehabilitacja” w 
Wągrowcu o udzielenie pomocy finansowej na utworzenie 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Wągrowcu. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o 
warunkach zabudowy działek:  
5.1 w Toniszewie,  
5.2 w Łęgowie , 
5.3 w Rąbczynie, 

6. Przedstawienie informacji o harmonogramie czynności niezbędnych 
do wykonania w związku z przejęciem we władanie z dniem 
01.09.br. budynku w Wągrowcu przy ul. Kościuszki 55. 

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora SOSW w Wągrowcu o wyrażenie  
zgody na bezpłatne użyczenie obiektu Zespołu Szkół Specjalnych w 
Wągrowcu. 

8. Przedstawienie informacji o pozytywnej opinii Rady Miasta i Gminy 
Gołańcz w sprawie  przejęcia własności działek przez Powiat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 
dzierżawę części nieruchomości położonej w Wągrowcu przy ul 
Wierzbowej 1 pozostającej w trwałym  zarządzie Poradni 
Psychologiczno- Pedagogicznej. 

10. Przedstawienie informacji o stanie zaawansowania prac nad 
systemem informacyjnym Starostwa Powiatowego. 

11. Rozpatrzenie  wniosku Dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu 
o zwiększenie kosztów na termomodernizację budynku. 

12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego o 
dofinansowanie inwestycji na termomodernizację budynku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania „ Programu Ochrony 
Środowiska Gminy Mieścisko”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania „Planu Gospodarki 
Odpadami dla Gminy Mieścisko”. 

15. Rozpatrzenie pisma dot. zakupu urządzenia dla Stacji 
Diagnostycznej w Wągrowcu. 

16. Rozpatrzenie wniosku kierownika Wydziału Komunikacji o 
zwiększenie środków finansowych. 

17. Zapoznanie z pismem Dyrektora ZSP nr 1 w Wągrowcu o budowę 
łącznika komunikacyjnego. 

18. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
19. Uwagi i wnioski. 

 
Ad.1 
 
Odczytano porządek obrad Zarządu bez zgłaszania uwag.  
 
Ad.2 
 
Przyjęto protokół  posiedzenia  Zarządu z dnia 14 lipca   2004 roku. 
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Ad.3 
 
Starosta  uczestniczył  w imprezie pod nazwą „Wystawa Koni 
Hodowlanych”, która odbyła się w Siedleczku. Starosta  prowadził 
rozmowy z p. Marszałkiem w sprawie  projektów wniosków unijnych i 
działania  skierowane zostały na poprawę wniosków i ponownie składamy 
je nie rezygnując z dotacji od Totalizatora Sportowego. Wnioski zostaną 
złożone  o otrzymanie 85% dofinansowania dotacji ze środków unijnych. 
Starosta dokonał wizji lokalnej dróg powiatowych (szczególnie miejsca 
zagrożone), Starosta  prowadził rozmowy z Dyrektorem Departamentu 
Edukacji w Warszawie w sprawie   subwencji na  ośrodki  wychowawcze i 
sprawa jest skandaliczna, gdyż od stycznia 2005 r. przewidziana jest  
niższa subwencja na ośrodki, ponadto Starosta  spotkał się i prowadził 
rozmowy z Przewodniczącym Komisji Edukacji w Warszawie dot. 
środków na korty w MOW w Antoniewie. Starosta   prowadził przegląd 
arkuszy organizacyjnych szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 
2004/2005 i wynika z nich, że jest  dużo godzin ponadwymiarowych i 
zdaniem Zarządu należy dążyć do tego, aby nie było takiej ilości 
nadgodzin. 
 
Ad.4 
 
Pani Irena Woźniak Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Wągrowcu przedstawiła wniosek  Wielkopolskiego Stowarzyszenia Na 
Rzecz Chorych , Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „ Rehabilitacja” w 
Wągrowcu o udzielenie pomocy finansowej na utworzenie 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Wągrowcu.  Zarząd po 
przeanalizowaniu  stwierdził pomysł jest dobry  i należy  uzgodnić 
spotkanie robocze z przedstawicielami władz miejskich w celu omówienia 
powyższej kwestii.  
Należy zastanowić się również nad lokalem  dla takiego domu. Po  
spotkaniu z Burmistrzem Miasta Wągrowiec i omówieniu wątpliwości 
decyzja zostanie podjęta w późniejszym terminie.   
Wniosek w powyższej  sprawie  stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad 5 
 
Pan Dariusz Przesławski Kierownik Wydziału Budownictwa przedstawił 
projekty uchwał w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach 
zabudowy działek: w Toniszewie, w Łęgowie, i w Rąbczynie  
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Zarząd Powiatu jednogłośnie (4 obecnych) podjął powyższe uchwały i  
stanowią one załączniki nr 2,  nr 3, nr  4  do niniejszego protokółu. 
 
Ad 6 
 
Pani Anna Bosacka zastępca kierownika Wydziału Geodezji przedstawiła 
informację o harmonogramie czynności niezbędnych do wykonania w 
związku z przejęciem we władanie z dniem 1 września br. budynku w 
Wągrowcu przy ul. Kościuszki 55. Szczegółowy harmonogram przedstawia 
załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 7 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie  rozpatrzył wniosek Dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Wągrowcu  o wyrażenie zgody na 
bezpłatne użyczenie obiektu Zespołu Szkół Specjalnych. Powyższy 
wniosek omówił p. Antoni Kasica Prezes Towarzystwa wspierania Rodziny 
i Dziecka „ Alia” w Antoniewie. Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził 
zgodę na w bezpłatne użyczenie obiektu. Stosowna uchwała zostanie 
podjęta na następnym posiedzeniu Zarządu. 
Wniosek w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokółu. 
  
Ad 8  
 
Zarząd Powiatu  zapoznał się z pozytywną opinią  Rady Miasta i Gminy 
Gołańcz w sprawie przejęcia własności działek przez Powiat. Powyższe 
opinie przedstawiła Pani Anna Bosacka  zastępca Kierownika Wydziału 
Geodezji. Powyższe opinie stanowią załączniki nr 7 i nr 8 do niniejszego 
protokółu.    
 
Ad 9 
 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie   wyrażenia zgody 
na oddanie w dzierżawę części nieruchomości położonej w Wągrowcu przy 
ul. Wierzbowej 1 pozostającej w trwałym zarządzie Poradni 
Psychologiczno - Pedagogicznej. Powyższą uchwałę przedstawiła Pani 
Anna Bosacka z-ca Kierownika Wydziału Geodezji i stanowi ona załącznik 
nr 9 do niniejszego protokółu. 
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Ad 10. 
 
Pan Łukasz Lemański  informatyk w Starostwie Powiatowym  przedstawił 
informację o stanie zaawansowania prac  nad systemem  informacyjnym 
Starostwa powiatowego. Szczegółowo przedstawia załącznik nr 10 do 
niniejszego protokółu. Zarząd Powiatu  prosi , aby Sekretarz Powiatu 
przedstawił sprawozdanie z przebiegu  zaawansowania tych prac. 
 
Ad 11 
 
Zarząd Powiatu    rozpatrywał wniosek  Dyrektora Bursy szkolnej nr 1 w 
Wągrowcu o zwiększenie kosztów na termomodernizację budynku. 
Zdaniem Zarządu  Pani Dyrektor powinna  uszczegółowić wniosek ponadto  
w kosztorysie koszty powinny być zmniejszone i zobowiązać dyrektora do 
maksymalnego ograniczenia kosztów. 
Pismo w powyższej sprawie  przedstawiła pani Danuta Królczyk Skarbnik 
powiatu i stanowi ono załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  
 
Ad 12 
 
Wniosek Dyrektora I liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu o 
dofinansowanie inwestycji na termomodernizację budynku przedstawiła 
pani Danuta Królczyk Skarbnik powiatu. Pani skarbnik poinformowała 
Zarząd , że koszty  wzrosły ze względu na  Vat z 7% do 22%  na roboty 
budowlane.  
Zdaniem Zarządu należy poczekać do  przetargu  i zobowiązać dyrektora 
do maksymalnego ograniczenia zgodnie z zaleceniami Zarządu z dnia               
3 czerwca br.   Zarząd wnosi również o to, aby p. Piotr Czapracki  wyjaśnił  
wszelkie wątpliwości i przedstawił na posiedzeniu Zarządu. 
 
Pismo w powyższej sprawie stanowi załącznik  nr 12 do niniejszego 
protokółu.  
 
Ad 13 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie (4 obecnych)  podjął uchwałę w sprawie              
„ Programu ochrony środowiska Gminy Mieścisko”. Powyższą uchwałę 
przedstawiła Pani Małgorzata Klessa p.o Kierownika Wydziału Ochrony 
Środowiska i stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
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Ad 14 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie (4 obecnych)  podjął uchwałę w sprawie              
„ Planu gospodarki odpadami dla gminy Mieścisko”.  Powyższą uchwałę 
przedstawiła Pani Małgorzata Klessa p.o Kierownika Wydziału Ochrony 
Środowiska i stanowi ona załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 15 
 
Zarząd Powiatu  pozytywnie rozpatrzył  wniosek   Kierownika Stacji 
Diagnostycznej w Wągrowcu na zakup urządzenia dla Stacji.  Wniosek w 
powyższej sprawie  przedstawiła Pani Danuta Królczyk skarbnik powiatu i 
stanowi on załącznik nr 15 do niniejszego protokółu.  
 
Ad 16  
 
Zarząd Powiatu  pozytywnie rozpatrzył  wniosek  kierownika Wydziału 
Komunikacji o zwiększenie środków finansowych na zakup tablic 
rejestracyjnych. Wniosek w powyższej sprawie  przedstawiła Pani Danuta 
Królczyk skarbnik powiatu i stanowi on załącznik nr 16 do niniejszego 
protokółu.  
 
 
Ad 17 
 
Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Dyrektora ZSP nr 1 w Wągrowcu o 
budowę łącznika komunikacyjnego. Po szczegółowym przeanalizowaniu    
temat ten będzie przedmiotem obrad  Zarządu w późniejszym terminie. 
 
 
Ad 18 
 
Nie zgłoszono  uwag i wniosków. 
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Ad 19 
 
Następne posiedzenie Zarządu ustalona na 28 lipca 2004 roku o 
 godz. 13.00. 
 
 
Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 
 
 

Protokolantka 
         ______________ 
       / Mariola  Substyk /                                         
                                  
                                                                       Starosta Wągrowiecki   
                                                       
                                                         ________________________________               
                                                                        / Józef Sulikowski  /  
 
 
 
                                                                              
 
 

          Tomasz Kranc                _______________ 
   

          Tadeusz Synoracki         _______________ 
 

          Andrzej Wieczorek         _______________ 
 

 


